
 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

El Congrés de Lausana 4 a Seül serà del 22 al 28 de setembre./ Lausanne.org 

IL·LUSIÓ”: 50 ESPANYOLS ES PREPAREN PER AL 4T CONGRÉS DE LAUSANA A SEÜL 

Uns 50 espanyols participaran del Congrés per a l'evangelització mundial a Seül. Conversem amb 

alguns abans de començar l'esperada cita. 

Aquest diumenge 22 de setembre arrenca el Quart Congrés per a l'evangelització mundial, Lausana 4, 

a Seül. Entre els 5.000 participants presencials hi ha mig centenar procedents d'Espanya, que aquests 

dies ultimen els preparatius per a un viatge de més de 10.000 quilòmetres. La delegació espanyola 

compta amb homes i dones de diverses edats; pastors, professionals i líders de diferents ministeris, 

representant així la varietat evangèlica existent al nostre país. 

El congrés té com a lema “Que com a església proclamem i exhibim Crist junts”, emfatitzant la 

unitat i el propòsit de tirar endavant la Gran Comissió. 

Jaime Villarreal: "Lausana ens pot inspirar explosivament per a l'acció" 

Jaume Villarreal és pastor de l'església Nova Vida de Móstoles i coordinador de la 
Federació Carismàtica i Pentecostal d'Espanya. 

Pregunta. Amb quina expectativa vas a Seül? 

Jaume Vila-real. Moltes, perquè estic una mica cansat que en aquests últims 45 
anys de participar en aquestes trobades i moviments locals, continentals i globals, 
sembla que sempre estem arrissant el ris i el pes més gran al FER de l'evangeli ha 

esdevingut una mica més acadèmic que redemptor.  

                 .../... 
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P. Quin impacte creus que pot tenir un esdeveniment tan global a nivell més local, pensant 

sobretot a Espanya? 

 

JV. Crec que ens pot inspirar explosivament per a l'acció real i mobilització de tots per fer possible allò 

que Jesús va dir que passaria. Som la generació que tenim TOT (persones, recursos, mitjans, 

comunicació, etc) per dur a terme la tasca. I sortir d'aquesta asfíxia hedonista que com a església ens 

fa perdre el sabor i la capacitat de posar la llum enlaire. 

Lidia Martín: "Em sorprèn el sentit d'unitat" 

Lidia Martín Torralba és psicòloga, conferenciant i escriptora. Forma part de l'equip 

d'ensenyament a l'Església Icona, a Madrid. 

Pregunta. Amb quina expectativa vas a Seül? 

 

Lidia Martín. Doncs vaig amb una mentalitat molt oberta, la veritat, i expectant 

davant del que el Senyor vulgui fer-hi. Qualsevol idea preconcebuda que porti serà probablement 

superada per la realitat d'estar amb 5.000 persones més enfocades en el desafiament d'accelerar la 

Gran Comissió. El sentit d'unitat, de propòsit comú i de remar en la mateixa direcció, ja em sembla 

estimulant en extrem. Afegim-hi l'element multicultural, poder saber i conèixer de primera mà apropa 

també de la multiforme gràcia de Déu a diferents parts del món i sectors... i no puc per menys que sentir

-me privilegiada i animada. 

P. Des de fa mesos, l'organització anima els participants a examinar els materials, temes 

principals, s'han fet reunions de pregària virtuals… Què és el que més t'ha cridat l'atenció fins 

ara? 

LM. Cap esdeveniment d'aquest tipus és fruit d'una improvisació, però molt menys. El volum de 

continguts d'altíssima qualitat és ingent –està, per cert, a l'abast de qualsevol que els vulgui aprofitar– 

però em sorprèn sempre, per infreqüent precisament, el sentit d'unitat amb què es fa tot això. M'encanta 

no saber de quina denominació és cadascú, ni què pensen sobre el mil·lenialisme o altres coses (que 

són importants, però s'usen freqüentment per separar-nos). El que ens uneix és molt més gran i està 

per sobre de qualsevol d'aquestes coses que, tristament, fem servir sovint com a pretextos per no 

presentar Crist junts a un món que el necessita. 

P. Quin impacte creus que pot tenir un esdeveniment tan global a nivell més local, pensant 
sobretot a Espanya? 

LM. Com sempre, de l'ús que estiguem disposats a donar-li els que assistim i que això no es quedi 

simplement en un esdeveniment, perquè el Senyor és més que desitjant moure'ns cap endavant. El 

Moviment de Lausana, en un sentit pràctic, a més, és una organització que cuida especialment que això 

no passi, i ho fa proactivament traslladant accions a allò continental, nacional, regional i local. 

Parlem d'una Europa i d'Espanya adormides a l'evangeli, però la Gran Comissió requereix a l'església 
primerament un despertar que mogui l'acció. Això implica deixar la nostra comoditat, revisar les nostres 
prioritats, alçar la vista i veure els camps, perquè segueix havent-hi molt per fer si entenem que es 
tracta d'assolir sectors i grups que no el coneixen, més que regions geogràfiques, que és on 
malauradament solem posar l'accent. 

Esteban Muñoz de Morales: “M'agrada veure com s'està prioritzant la pregària” 

Esteban Muñoz de Morales és pastor de l'església Comunitat d'Amor Cristià a Còrdova 
(Andalusia) i forma part del comitè de Lausana Espanya des del 2008. És president de 
FEREDE.              .../... 



 

 

.../... 
Pregunta. Amb quina expectativa vas a Seül? 

Esteban Muñoz de Morales. Aquest és el meu segon congrés de Lausana, ja que vaig tenir el privilegi 

de poder assistir a l'anterior, a Ciutat del Cap. Aquest congrés va generar en mi un fort impacte pel seu 

alt contingut, per l'amplitud de representants de tot el món i per l'enfocament a la missió que es va 

desenvolupar a les diferents ponències i tallers. 

Ara, catorze anys després, estic molt expectant amb el congrés a Seül, esperant que es compleixin els 

objectius dels organitzadors, focalitzats cap a la col·laboració en el cos de Crist per al compliment de la 

Gran Comissió. 

Alhora, hi ha un plus de motivació en la relació amb la delegació espanyola, podent conèixer noves 

persones i enfortir l'amistat amb molts. 

Pregunta. Des de fa mesos, l'organització anima els participants a examinar els materials, temes 

principals, s'han celebrat reunions de pregària virtuals… Què t'ha cridat més l'atenció fins ara?* 

EM. Un congrés on es convoca 10.000 líders de tot el món i on es gastaran milions d'euros, ha de tenir 

necessàriament un alt nivell organitzatiu i garantir al màxim que els congressistes vagin conscienciats i 

preparats perquè no sigui un esdeveniment més. Per això, durant els mesos previs, l'organització ha 

desenvolupat molts articles, reflexions i vídeos que contribueixen al compliment d'aquest objectiu. 

M'ha sorprès la varietat de continguts i la pluralitat dels que hi han participat, sent de diferents 

continents i de rerefons denominacional. Però m'ha agradat molt com s'ha prioritzat la pregària, sabent 

que no és l'esforç o la capacitat humana allò que farà que aquest congrés tingui èxit, sinó la gràcia del 

Senyor. Alhora, connectar milers de persones de tot el món per mitjà de la pregària és tota una 

benedicció. 

P. Quin impacte creus que pot tenir un esdeveniment tan global a nivell més local, pensant 

sobretot a Espanya? 

EM. Tinc l'honra d'haver estat part del Comitè de Lausana-Espanya des dels seus inicis l'any 2008, que 

precisament es va crear per seleccionar i preparar la delegació espanyola que va assistir al congrés de 

Ciutat del Cap. Però després de l'esdeveniment, aprofitant les sinergies que es van crear a la delegació 

espanyola, vam decidir continuar treballant perquè el moviment de Lausana pogués contribuir a 

impulsar la missió Dei al nostre país. L'equip és molt plural, tant denominacional com pels llocs 

geogràfics que representem, cosa que ha contribuït que el Comitè sigui un referent d'unitat alhora que 

ha estat molt productiu en l'elaboració de materials com ara llibres, vídeos, articles, etc. . A més, fa 

temps que el Comitè convoca la reunió anual al novembre i que ja és part de l'agenda de desenes de 

líders i influenciadors evangèlics d'Espanya. 

Confio que després del congrés de Seül, el comitè d'Espanya, segurament renovat, mantingui aquesta 
línia de treball i aporti a nivell local el benefici del moviment mundial de Lausana aprofundint en el 
compliment de la Gran Comissió, desenvolupant col·laboració transversal a tot el Cos de Crist i tenint 
una visió global del Regne de Déu. 

Julio Pérez: Lausana ha estat decisiu per al creixement exponencial de l'església 

Julio Pérez és pastor de l'Església Betània a Barcelona, president de FIBE, 
comunicador, i director de Radio Onda Paz. 

Pregunta. Amb quina expectativa acudeixes a Seül -Lausana 4-? 

Julio Pérez. Sincerament tinc una gran expectativa. Especialment pel seu prestigiós 
rigor en els treballs realitzats durant aquests cinquanta anys que han resultat decisius 
per a l'enorme creixement exponencial de l'església a tot el món, com mai abans en 

tota la història del cristianisme. I aquest aspecte és poderosament encoratjador. 

                .../... 

 



 

 

.../... 
Pregunta. Des de fa mesos, l'organització ànima els participants a examinar els materials, temes 

principals, s'han celebrat reunions de pregària virtuals… Què és el que t'ha cridat més l'atenció 

fins ara? 

Pregunta. Des de fa mesos, l'organització ànima els participants a examinar els materials, temes 

principals, s'han celebrat reunions de pregària virtuals… Què és el que t'ha cridat més l'atenció fins ara? 

JP. La preparació és realment exquisida, de manera que aquesta qüestió d'apropar els materials a 

considerar per als congressistes que participarem ens ajuda a entrar en matèria amb cert coneixement 

previ sobre els diferents temes a desenvolupar. L'abordatge de les vint-i-cinc bretxes és realment 

apassionant. 

P. Quin impacte creus que pot tenir un esdeveniment tan global a nivell més local, pensant 

sobretot a Espanya? 

JP. Això dependrà molt dels qui participem de la delegació espanyola que reunirà gairebé mig centenar 

de representants de diferents àmbits i rerefons del món evangèlic al nostre país. Al novembre vinent els 

assistents al Congrés tindrem una convocatòria a Guadarrama (Madrid) per valorar i analitzar els 

aspectes més importants i desafiadors per a la nostra cultura europea i en particular l'espanyola, amb 

les diferents variants culturals. La nostra missió serà trobar els eixos transversals del que hem rebut i 

demanar-li al Senyor que ens doni l'habilitat de poder comunicar-ho adequadament al lideratge nacional 

per així poder implementar-ho i impulsar-ho com més aviat millor. 

 

https://protestantedigital.com/espana/68914/expectantes-esperanzados-y-con-mucha-ilusion-50-

espanoles-se-preparan-para-el-4-congreso-de-lausana-en-seul  

 

 

 

 

PACTE DE LAUSANA 

INTRODUCCIÓ 
 
Nosaltres, membres de l'església de Crist Jesús de més de 150 nacions, participants del Congrés 
Internacional d'Evangelització Mundial a Lausana, lloem Déu per la seva gran salvació i ens alegrem en 
la comunió que ens ha donat amb ell i entre nosaltres. Ens sentim profundament commoguts per allò 
que Déu està fent als nostres dies, moguts a la contrició pels nostres fracassos i desafiats per la tasca 
inconclusa de l'evangelització. Creiem que l'evangeli és la bona notícia de Déu per a tothom, i estem 
decidits, per la seva gràcia, a obeir la comissió de Crist de proclamar-la tota la humanitat i fer deixebles 
de cada nació. Desitgem, per tant, afirmar la nostra fe i la nostra resolució, i fer públic el nostre pacte. 

TEXT COMPLET 

https://lausanne.org/es/statement/pacto 

 

CONCLUSIONS 

Per tant, a la llum d'aquesta fe i aquesta resolució nostra fem un pacte solemne amb Déu i entre 
nosaltres de pregar, planejar i treballar plegats per a l'evangelització de tot el món. Fem una crida als 
altres perquè s'uneixin a nosaltres. Déu vol ajudar-nos per la seva gràcia, i per a la seva glòria, a ser 
fidels a aquest pacte nostre! Amén, Al·leluia! 

https://protestantedigital.com/espana/68914/expectantes-esperanzados-y-con-mucha-ilusion-50-espanoles-se-preparan-para-el-4-congreso-de-lausana-en-seul
https://protestantedigital.com/espana/68914/expectantes-esperanzados-y-con-mucha-ilusion-50-espanoles-se-preparan-para-el-4-congreso-de-lausana-en-seul
https://lausanne.org/es/statement/pacto


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  CULTE de lloança i ADORACIÓ 
 
 

PRELUDI   Anna Cortés “Oh Crist vull el teu ajut” 

 

BENVINGUDA 

    Presideix: Pr. Xavier Guerrero 

 

PREGARIA   Pr. Xavier Guerrero 

 

LECTURA   Jaume 5:13-20   M. Teresa Monllor 

 

Lloança 

  
 Pregaria per l’ofrena  

 

CAMPANYA NEN DEL NADAL 

 

PREDICACIÓ 

          “Pescadors d’homes”.   

             Marc 1:16-18  

          Pr. Fernando Guerra  

comunicats        

 

Comiat    

 

POSTLUDI   Cant congregacional: “Hem de predicar” 

     

 

 

 

 

 

 

 
    

 
  

    

 

   

Culte en directe 12:00h. 

https://youtube.com/live/I6uGrN8nElI?feature=share  

https://youtube.com/live/I6uGrN8nElI?feature=share


 

 

LECTURES 
 
 
 Jaume 5:13-20 

 

13 Si algú de vosaltres sofreix, que pregui. Si està content, que canti lloances a Déu. 14 Si entre 

vosaltres hi ha algú que està malalt, que faci cridar els qui presideixen la comunitat perquè l'ungeixin 

amb oli en nom del Senyor i preguin per ell. 15 Aquesta pregària, feta amb fe, salvarà el malalt: el 

Senyor el posarà bo i li perdonarà els pecats que hagi comès. 16 Confesseu els uns als altres els 

vostres pecats, i pregueu els uns pels altres, perquè sigueu guarits. La pregària insistent d'un just és 

molt poderosa: 17 Elies, que era un home com nosaltres, va pregar amb insistència perquè no plogués, 

i no va ploure damunt la terra durant tres anys i sis mesos. 18 I quan després tornà a pregar, el cel va 

donar la pluja, i la terra va produir el seu fruit. 

19 Germans meus, si algú de vosaltres s'esgarriava lluny de la veritat i un altre el feia retornar, 20 

sapigueu que el qui fa tornar un pecador del camí esgarriat, el salva de la mort i cobreix una multitud de 

pecats. 

 

Marc 1:16-18 

 

16 Tot passant vora el llac de Galilea, veié Simó i el seu germà Andreu, que tiraven les xarxes a l'aigua. 

Eren pescadors. 17 Jesús els digué: 

--Veniu amb mi i us faré pescadors d'homes. 

18 Immediatament deixaren les xarxes i el van seguir. 

 

1 22/9   Introducció al decàleg Xavi Guerrero 

2 29/9 Primer. No tinguis cap altre déu fora de mi. Xavi G 

3 6/10 Tercer. No juris en fals pel nom del Senyor. Xavi G 

4 13/10 Cinquè. Honra el pare i la mare. Olga Petroche 

5 27/10 Quart. Recorda't de consagrar-me el dia de repòs.   

6 3/11 Vuitè. No robis.   

7 10/11 Novè. No acusis ningú falsament.   

8 17/11 Sisè. No matis. Agustí Ribas 

9 24/11 Segon. No et fabriquis ídols; no et facis cap imatge... Jaume Triginé 

10 1/12 Setè, No cometis adulteri. Rubén Simarro 

11 8/12 Desè. No desitgis la casa d'un altre...ni res del que li pertany Joan Ollé 

SERIE ESCOLES DOMINICALS 



 

 

        
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

COMUNICATS 
 Dimarts a la tarda Culte de Pregaria a les 19:00h. 

 Dilluns a les 20:00h. Assaig de la coral 

 Aquest diumenge tenim convidat al Pr. Fernando Guerra. 1ª Església Baptista de Guarà, Brasília 

 Dia 02 d’octubre Repartiment d’aliments. 

 Dia 05 d’octubre Olimpíades Evangèliques 

 Ja s’està preparant el proper recés de l’església, que serà al mes d’Octubre 

del 18 a la tarda fins el 20 després de dinar. Reserveu les dates ja. Tindrem 

com a convidat a Eduardo Delás, qui portarà els estudis. 

ANIVERSARIS del 30 de setembre al 6 d’octubre 

 

Dia 01/10 Marc López  01/10 Alicia Moya 

Dia 01/10 Mercy Mwania 03/10 Rebeca Zapata 

Dia 04/10 Carles Pàmies 06/10 Marta Sánchez 

Dia 06/10 Josep Landete 

Ingressos Banc Sabadell: ES50-0081-0900-8800-0119-1722 

Properes predicacions: 

 

6 octubre :  Sèrie: Autèntics 3 

Fem-ho bé. Salm 33:3  Xavi G 

 

13 Octubre: Sèrie: Autèntics 4 

Adoració que transforma Gàlates 5:1; 

13-25   Xavi G 



 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agraïm als germans que estan ofrenant online al compte  

de l'església, ens permet seguir atenent els compromisos. 

c/ Moratín, 105 

08206 Sabadell 

info@esglesiaredemptor.org 

Tel.: 937 263 440 

Tel.: 654 233 202 

https://www.facebook.com/elredemptor 

esglesiadelredemptor 

ON ENS POTS TROBAR 
Segueix-nos a: 

www.esglesiadelredemptor.org 

MOTIUS DE PREGÀRIA 
 

L’església prega i serveix, i així atenem les necessitats dels 

germans i de les persones que Déu ens posa en el camí. No 

ens cansem de pregar per la gent gran, pels que estan 

malalts o pels que estan en una situació de fragilitat emocional. Preguem per les persones 

que passen per estretor econòmica, discriminacions o pateixen violència, especialment 

també per les persones més vulnerables de la societat.  
 

No deixem d’alimentar la fe i serem incansables.  
 

Podeu seguir-nos i estar al dia per WhatsApp al Taulell de pregària i Àgora Devocionals, si 

encara no hi sou apuntats, ho podeu demanar al Pastor Xavier Guerrero i ell us hi afegirà. 

 

Si ho desitges, pots demanar que t’incloguin en el grup de WhatsApp del “Taulell de 

pregària” de la nostra església. Li ho pots demanar a na Míriam Cortés. 

També tenim un grup de WhatsApp on a la setmana es pengen 3 devocionals “Àgora 

Devocionals” li ho pots demanar tant al pastor com a na Míriam Cortés 

NO OBLIDEU DE PREGAR ELS UNS PELS 

ALTRES,   

I SI PODEU FEU-VOS UNA TRUCADA 

mailto:info@esglesiaredemptor.org
https://www.facebook.com/elredemptor
https://www.facebook.com/elredemptor
https://www.facebook.com/elredemptor

